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Informace o Spolku  

Název: Montessori Korunka, z.s.  

- Forma: Zapsaný spolek 
- Sídlo: Korunovační 164/8, 170 00 Praha 7 – Bubeneč 
- Zápis: 23.7.2016 
- IČ: 05185424 
- Nejvyšší orgán: členská schůze 
- Personální obsazení orgánů spolku k 31. 12. 2019: 

o Statutární orgán: Dita Castrillo, Martina Šindelářová, Martin Pauer 
o Rada spolku: Dita Castrillo, Martina Šindelářová, Martin Pauer, Iva Schmittová, Iveta Šestáková, 

Vlaďka Svrčková, Květa Jedličková, Kristýna Brožová, Olga Štěpánková 
o Kontrolní komise: Renata Tumlířová, Jana Buňková, Martina Sekowská 

- Členský příspěvek ve školním roce 2018/19: 1200 Kč/měs. 

- Ostatní nabídka: Montessori družina (cena 200 Kč/měs. s výjimkou prázdnin) 

Důvody vzniku:  

- Rozvoj Montessori pedagogiky, především na území městské části Praha 7 a ZŠ Korunovační. 

- Podpora vzdělávání v souladu s principy Montessori pedagogiky v České republice a popularizace těchto 
principů na veřejnosti.  

- Ochrana zájmů žáků a rodičů žáků třídy/tříd s programem Montessori ZŠ Korunovační.  
- Zprostředkování komunikace mezi ZŠ Korunovační a žáky třídy/tříd s programem Montessori a jejich 

zákonnými zástupci, a to zejména k ochraně zájmu těchto žáku a jejich zákonných zástupců ve vztahu ke 
škole. 
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Shrnutí činnosti Spolku  

V kalendářním roce 2019 dokončil spolek třetí rok své existence a vstoupil do čtvrtého. Tak jako v předchozích 
letech to znamenalo otevření další, již čtvrté, třídy s Montessori programem, kterou jsme začali na 
ZŠ Korunovační podporovat. Celkově tedy pomáháme s chodem již čtyř tříd o celkovém počtu 101 žáků. Jako 
jeden z mála v Česku přitom jde o Montessori program plně integrovaný do chodu státní základní školy, za což 
patří nemalý dík také vedení této vzdělávací instituce. Během roku začalo být nicméně jasné, že při současné 
velikosti již Spolek nemůže při svém formálním ani personálním uspořádání dobře plnit svůj účel. Z tohoto 
důvodu došlo ke změnám stanov a také v orgánech spolku. Hlavním řídícím orgánem je i nadále Členská schůze, 
tedy schůze všech členů Spolku, zastoupená k výkonu úředních úkonů Statutárním orgánem (a jeho předsedou 
z něj zvoleným). Mezi členskými schůzemi ale nově řídí činnost spolku Rada, složená ze zástupců tříd, zástupců 
pedagogů a statutárního orgánu. Rada se nyní schází obvykle jednou měsíčně a z její schůze vzniká zápis, který je 
zveřejněn na webových stránkách Spolku – www.montessorikorunka.cz. Členové Spolku dostávají veškeré 
informace vložené na tento web také do své emailové schránky. Webové stránky byly zprovozněny v září, pro 
zjednodušení komunikace uvnitř Spolku, ale také jako možnost rodičů nahlédnout do fungování Montessori tříd.  

Do příštího roku opět plánujeme aktivně podpořit vznik další Montessori první třídy (ať již nákupem pomůcek, 
zařízením nové třídy nebo pomocí s výběrem nového vyučujícího a asistenta), ale s nezmenšenou snahou 
budeme podporovat i třídy stávající. To se týká i odměn učitelů a asistentů Montessori tříd, které jsou hrazeny 
z fondu dobrovolných příspěvků členů spolku, tak aby se zvýšila motivace pedagogických pracovníků na jejich 
cestě s našimi dětmi. Zároveň bude podle nových stanov připraven rozpočet, který Rada předloží Členské schůzi 
ke schválení, kde budou vyčísleny předpokládané příjmy a výdaje, tak aby se zvýšila transparentnost hospodaření 
spolku. Ohledně fungování v rámci školy ZŠ Korunovační bychom rádi nacházeli nové cesty, jak třídy Montessori 
programu propojovat s ostatními třídami, ale také jak zlepšit informovanost o spolku samotném a jeho činnosti 

mezi ostatními rodiči na škole příp. využít k tomuto spolupráci s dalšími subjekty na škole fungujícími. K tomuto 

kroku by mohlo přispět vytvoření role Montessori koordinátora, vzhledem ke komplexnosti takové změny by bylo 
ale třeba takovou změnu dopodrobna diskutovat i s vedením školy. 

Příklady aktivit ve třídách s Montessori programem, většina z nich byla podpořena spolkem: 

● Bio Oko – Den české animace 
● Divadlo Radka Brzobohatého – dětský muzikál Marcel hledá kapelu 
● Divadelní bojovka na Vyšehradě v rámci 16. ročníku festivalu VyšeHrátky 
● návštěva Chlupáčova muzea historie Země PřFUK v rámci tématu Stavba Země 
● návštěva Muzea betlémů v Karlštejně 
● Vycházky ke 30. výročí Sametové revoluce a návštěva výstavy Totalita 

 

V podpoře těchto mimoškolních aktivit bude spolek pokračovat i v roce 2020. Dále bychom rádi využili kapacitu 

rodičů dětí v tzv. pracovních skupinách, které by se věnovaly důležitým oblastem spojeným s aktivitami spolku 

(pomůcky, druhý stupeň, kulturní akce, ad.). Do navrhnutých pracovních skupin se rodiče zapsali již při červnové 

členské schůzi, ale kvůli nedostačující kapacitě na straně vedení spolku se nepodařilo tento projekt uvést do 

života. 

  

http://www.montessorikorunka.cz/
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Finanční souhrn  
 

V této sekci je uveden výkaz zisků a ztrát spolku za kalendářní rok 2019. 

Díky zprávě kontrolní komise za rok 2018 jsme mohli reagovat na nedostatky výkazů z daného roku. Bylo podáno 

opravné daňové přiznání, v němž byly zahrnuty všechny účty spolku. Bilance hotovostních pokladen byla 

v účetnictví za rok 2018 upravena dle zjištění revizní komise.  
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Kontaktní informace  

Statutární orgán (předsedkyně, pokladník/finanční správce, místopředseda):  

Dita Castrillo  info@mufankov.cz  777 836 071 

Martina Šindelářová pokladnik.monte@gmail.com  

Martin Pauer  pauer@email.cz 
  

mailto:info@mufankov.cz
mailto:pokladnik.monte@gmail.com
mailto:pauer@email.cz
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Příloha: Zpráva revizní komise za rok 2019 
 

Členky kontrolní komise:  

Jana Buňková  

Martina Sekowská  

Renata Tumlířová  

 

Kontrolní komise provedla kontrolu běžných účtů spolku se závěrem, že evidence spolku odpovídá příjmům a 

výdajům, které byly realizovány bezhotovostními platbami. Všechny výdaje jsou v souladu s účelem a stanovami 

spolku. 

Připomínky z loňského roku byly vzaty v úvahu, nedostatky byly opraveny. Účetnictví je vedeno velice pečlivě a 

přehledně.  

Veškerý drobný majetek spolku je evidován.  

Výhradními příjmy spolku jsou členské příspěvky a odsouhlasené příspěvky na družinu.  

Většina členů spolku platí příspěvky dle stanov spolku, případně odhlasovaných dohod. Za rok 2019 jsou členské 

příspěvky řádně zaplacené. Za školní rok 2019/20 se ještě některé členské příspěvky upomínají. 

Veškeré příspěvky jsou řádně zaevidovány.  

Stav účtu a pokladny odpovídá stavu účetnictví. 

Drobné připomínky a dotazy k účetnictví za rok 2019 od členů revizní komise byly uspokojivě vysvětleny pokladní 

spolku, opraveny a lépe nastaveny pro minimalizaci chyby v příštím období.  

Kontrolní komise po konzultaci s pokladní doporučuje výboru spolku zvážit zjednodušení systému účtování 

společných výdajů více tříd a rozpočítávání poměrných částí na jednotlivé třídní účty, interních převodů mezi 

účty, případně vzhledem k nárustu počtu tříd jeden společný účet s evidencí v rámci jednotlivých tříd. 

 


